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Det kan tyckas märkligt med en protokollsanteckning i ett ärende där nämnden beslöt avstå från att 
yttra sig i frågan om placeringen av ett nytt konstmuseum. Jag vill dock avge en röstförklaring, då jag 
avstod från att lägga ett eget förslag utan anslöt mig till Kd:s yrkande om att avstyrka remissen. Nu 
föll det yrkandet när det ställdes mot ett yrkande från M och Sd om att nämnden avstår från att yttra 
sig.  
 
Med tanke på att majoritetens förslag var att ”Tekniska nämnden tillstyrker valet av plats för ett nytt 
konstmuseum i Borås”, hade jag inget annat val än att stödja M och SD i slutvoteringen.  
 
Det är för mig obegripligt hur man, utan närmare utredningar av ev alternativ kan fastslå att 
Krokshallsberget är den optimala lösningen ur ett helhetsperspektiv. Än obegripligare framstår 
remissen med tanke på att det inte finns något politiskt ställningatagande för ett nytt konstmuseum i 
staden. Även om Kulturnämnden ur sitt egna snäva perspektiv kan anse det vara önskvärt med ett nytt 
konstmuseum så måste man rimligtvis ta fram ett avsevärt bättre underlag då det gäller de ekonomiska 
förutsättningarna för det föreslagna läget och ett jämförande underlag för ytterligare alternativ, 
inklusive förbättringsåtgärder i de befintliga lokalerna.  
 
Jag tvivlar starkt på att Kulturnämnden kan finansiera en investering av ett nytt konstmuseum på 
Krokshallsberget inom sin befintliga budgetram, och då måste man besinna sig och se till mer 
parametrar än en köpt konsultutredning med enbart fokus på placering och utan ekonomisk kalkyler.  
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